

Emaar opens the Address Marassi Golf Hotel on the North Coast



Dr. Khaled Al-Anani, Minister of Tourism and Antiquities, Major General Khaled Shuaib, Governor of Marsa Matrouh and Mohamed Al-Abbar, Chairman of Emaar Real Estate Company, will open next Friday the Address Marassi Golf Hotel on the North Coast, the first branch of the international hotel chain owned by Emaar Hospitality in Egypt and the Middle East outside Arab Emirates.



The Sidi Abdel Rahman beach is considered the most magnificent beach in the Mediterranean and this is one of the most distinguished and distinguished paper, and here stands the distinction of Marassi, which was

established to be the first and the finest global destination on the northern coast, and is now taking quick steps to become a global tourist destination for leisure, holidays, yachting tourism and golf.



The project will be built on an area of 6.5 million square meters, with a value of 55 billion Egyptian pounds equivalent to 3.5 billion dollars. It is located in Sidi Abdel Rahman, 125 km north coast. The number of units is 8,500 units and by the end of 2020, 3750 units will have been delivered.

Marassi includes 23 communities, and the marina extends over an area of 1.16 million square meters, and an area of water parks of up to 16 km. Marassi is characterized by its special nature as a family-friendly society as it believes in the importance of providing targeted activities for all family members that contribute to strengthening family ties, and Marassi contains many One of the areas that suit children of all ages to integrate in a fun and joyful environment in a safe environment.

In Marassi, there is the largest yacht marina in the southern Mediterranean with a capacity of 236 berths for yachts, in addition to the availability of its maintenance services, and the first international marina on the north coast with the ability to host luxury yachts up to 150 meters long. The Marassi community includes a well-designed 18-hole golf course It is designed by world-renowned architect **Peter Harradine**.

Restaurants in Marassi combine fine taste with a view of the picturesque nature, where you can choose between the finest and finest local and international dishes. Marassi aims to be a destination for the northern coast for local and international tourists.

This requires providing thousands of hotel rooms throughout the year, as well as providing services and facilities that reflect and express Emaar standards.

Emaar has a plan to establish 9 hotels in Marassi, with a total of 3,300 rooms. And now you are in Emaar Hotels, El Alamein Hotel, The Address Marassi Golf Resort, The Verde Hotel and Blanca Hotel along with a number of hotels that are still under construction, including Vida Marina Marassi Hotel, The Address Marassi Beach Resort Hotel.

"إعمار" تفتتح الجمعة فندق "العنوان مراسي منتجع الجولف" Address Marassi Golf بالساحل الشمالي

يفتتح الدكتور خالد العنانى وزير السياحة والآثار واللواء خالد شعيب محافظ مرسى مطروح ومحمد العبار رئيس مجلس إدارة شركة إعمار العقارية الجمعة المقبلة فندق "العنوان مراسي منتجع الجولف" Address Marassi Golf بالساحل الشمالي، أول فرع لسلسلة الفنادق العالمية المملوكة لشركة إعمار للضيافة في مصر والشرق الاوسط خارج الامارات العربية .

ويعتبر شاطئ سيدى عبد الرحمن أروع شواطئ البحر المتوسط في هذه المنطقة وأكثرها تميزاً ورقياً، وهنا يبرز تميز مراسي التي أقيمت لتكون أول وأرقى وجهة عالمية في الساحل الشمالي، وهي الآن تخطو خطوات سريعة لتصبح وجهة سياحية عالمية للترفيه والإجازات، ولسياحة اليخوت، ورياضة الجولف

ويقام المشروع على مساحة 6.5 مليون متر مربع، بقيمة 55 مليار جنيها مصريا ما يعادل 3.5 مليار دولار، ويقع في سيدى عبد الرحمن الكيلو 125 الساحل الشمالي، وعدد الوحدات 8500 وحدة وبانتهاء عام 2020 سيكون قد تم تسليم 3750 وحدة

وتضم مراسي 23 مجتمع، وتمتد المارينا على مساحة 1.16 مليون متر مربع، ومساحة المتنزهات المائية تصل إلى 16 كم، و تتميز مراسي بطابعها الخاص كمجتمع صديق للأسرة حيث تؤمن بأهمية توفير الأنشطة الهادفة لكل أفراد العائلة والتي تسهم في تدعيم الروابط العائلية، وتحتوي مراسي على العديد من المناطق التي تلائم الأطفال بمختلف مراحلهم العمرية ليندمجوا في جو من المرح والبهجة في محيط آمن

وتوجد في مراسي أكبر مارينا لليخوت في جنوب البحر المتوسط بسعة 236 مرسى لليخوت إلى جانب توافر خدمات الصيانة الخاصة بها، وأول مارينا دولية في الساحل الشمالي بقدرة على استضافة اليخوت الفاخرة والتي يصل طولها إلى 150 متر ويضم مجتمع مراسي ملعباً للجولف رائع التصميم يتألف من 18 حفرة وهو من تصميم المهندس المعماري ذو الشهرة العالمية **بيتر هارادين**

وتجمع المطاعم المنتشرة في مراسي بين الذوق الراقي والإطلالة على الطبيعة الخلابة، حيث يمكنك الاختيار بين أروع وأرقى الأطباق المحلية والعالمية. وتهدف مراسي إلى أن تكون وجهة للساحل الشمالي للسياح المحليين والدوليين هذا يستلزم توفير آلاف الغرف الفندقية على مدار السنة، كذلك توفير الخدمات والمرافق التي تعكس معايير إعمار وتعتبر عنها

ولدى إعمار خطة لإقامة 9 فنادق في مراسي بعدد غرف تصل إلى 3300 غرفة. وتتواجد الآن في إعمار فنادق، فندق العلمين، وفندق العنوان مراسي منتجع الجولف، وفندق فيردي، وفندق بلانكا إلى جانب عدد من الفنادق المقرر لاتزال تحت الإنشاء ومنها، فندق فيدا مارينا مراسي، فندق العنوان مراسي منتجع الشاطئ